



مدرستنا الثانوية الانجليزية - الفجيرة

OUR OWN ENGLISH HIGH SCHOOL-FUJAIRAH

P.O. BOX 967, FUJAIRAH, UNITED ARAB EMIRATES | info@ourown.school | www.ourown.school | +971-92224855

Ref No: OOEHS /Cir/183/2021-22

June 27, 2022

Subject: Circular to Parents regarding new Academic Year 2022 – 2023 - R1 to S5

Dear Parents,

Greetings!!!!

We have come to an end of the academic year for IGCSE R1 to S5. Please make a note of the following important dates and guidelines:

1. **Release of the Final Report Cards** - Online Report Cards will be released at **10:00 AM on Monday, 4th July 2022** for R1 to S4. Board examination results for S4 & S5 is expected on **Thursday, August 18, 2022**.
2. **Fee payment** - All School fees dues to be cleared in total for the session 2021 – 22(IGCSE). Kindly note that results will be available only for students who have cleared their full fees (2021 – 22 IGCSE). Fee defaulters will not get their results and will not be re-enrolled in the new academic year 2022 – 23.
3. **Orientation Programme** - Virtual Orientation Programme for the new IGCSE Academic Session 2022 – 2023 will be conducted on **Thursday, 25th August 2022 from 5:00 PM onwards**. Kindly attend the online session along with your ward. Link will be shared via the class teachers.
4. **New Academic Year** - The school will reopen for the new academic year 2022 – 2023 on **Monday, 29th August, 2022 for R2 to S5** and on **Tuesday, 30th August 2022 for R1**.
5. **Books (Goyal) & Uniform (Bimbino)** sale in the school will be as follows:

Sr. No	Day	Date	Timings	Grade
1	Monday	22 nd August 2022	9:00 AM – 5:00 PM	R1 – R2 & Siblings
2	Tuesday	23 rd August 2022	9:00 AM – 5:00 PM	J1 – J4 & Siblings
3	Wednesday	24 th August 2022	9:00 AM – 5:00 PM	J5 – S2 & Siblings
4	Thursday	25 th August 2022	9:00 AM – 5:00 PM	S3 – S5 & Siblings
5	Friday	26 th August 2022	9:00 AM – 12:00 PM 3:00 PM – 5:00 PM	All Classes
6	Saturday	27 th August 2022	9:00 AM – 5:00 PM	All Classes
7	Sunday	28 th August 2022	9:00 AM – 5:00 PM	All Classes

The school uniform specification and guidelines are available on the school website: www.ourown.school – Information – Uniform Guidelines

Thanking you for your cooperation and support and we look forward to your continued patronage.

With kind regards,

Dr. S. Reshma
27/06/22



Dr. S. Reshma
Principal / School Director



مدرستنا الثانوية الانجليزية - الفجيرة

OUR OWN ENGLISH HIGH SCHOOL-FUJAIRAH

P.O. BOX 967, FUJAIRAH, UNITED ARAB EMIRATES | info@ourown.school | www.ourown.school | +971-92224855

Ref No: OOEHs /Cir/183/2021-22

June 27, 2022

Subject: Circular to Parents regarding new Academic Year 2022 – 2023 - R1 to S5

أولياء الأمور الأعزاء،

تحية طيبة وبعد،

مع اقتراب نهاية العام الدراسي للنظام البريطاني من الصف روضة أولى وحتى الصف الحادي عشر. يرجى تدوين التواريخ والإرشادات الهامة التالية:

1. إصدار التقرير النهائي وإعلان النتائج - سيتم إصدار التقارير عبر الإنترنت في تمام الساعة 10:00 صباحاً يوم الاثنين 4 يوليو 2022 للصف روضة أولى R1 إلى الصف العاشر S4. من المتوقع ظهور نتائج امتحانات البورد لـ S4 و S5 يوم الخميس 18 أغسطس 2022.
2. دفع الرسوم - يجب دفع جميع مستحقات الرسوم المدرسية للعام الدراسي 2021 - 22 (IGCSE). يرجى ملاحظة أنه سوف يتم توفير النتائج فقط للطلاب الذين قاموا بتصفية رسومهم بالكامل (2021 - 22 IGCSE). لن يحصل المتخلفون عن دفع الرسوم على نتائجهم ولن يتم إعادة تسجيلهم في العام الدراسي الجديد 2022 - 23.
3. البرنامج التوجيهي - برنامج التوجيه الافتراضي للعام الدراسي الجديد 2022 - 2023 IGCSE سيتم إجراؤه في ابتداءً من 25 أغسطس 2022 من الساعة 5:00 مساءً. يرجى حضور الجلسة عبر الإنترنت مع ابنك/ ابنتك. سيتم مشاركة الرابط عبر معلمي الفصل.
4. العام الدراسي الجديد - سيتم إعادة فتح المدرسة للعام الدراسي الجديد 2022 - 2023 يوم الاثنين 29 أغسطس 2022 لـ R2 إلى S5 ويوم الثلاثاء 30 أغسطس 2022 لـ R1.
5. بيع الكتب المدرسية (شركة جويال) والزي الرسمي في المدرسة سيكون على النحو التالي:

Sr. No	Day	Date	Timings	Grade
1	Monday	22 nd August 2022	9:00 AM – 5:00 PM	R1 – R2 & Siblings
2	Tuesday	23 rd August 2022	9:00 AM – 5:00 PM	J1 – J4 & Siblings
3	Wednesday	24 th August 2022	9:00 AM – 5:00 PM	J5 – S2 & Siblings
4	Thursday	25 th August 2022	9:00 AM – 5:00 PM	S3 – S5 & Siblings
5	Friday	26 th August 2022	9:00 AM – 12:00 PM 3:00 PM – 5:00 PM	All Classes
6	Saturday	27 th August 2022	9:00 AM – 5:00 PM	All Classes
7	Sunday	28 th August 2022	9:00 AM – 5:00 PM	All Classes

تتوفر مواصفات وإرشادات الزي المدرسي على موقع المدرسة: www.ourown.school - معلومات - إرشادات موحدة

نشكرك على تعاونك ودعمك ونتطلع إلى رعايتك المستمرة.

مع أطيب التحيات،



Dr. S. Reshma
27/06/22

د. س. ريشما
مديرة المدرسة